

# ODNOŚNIKI DO ŹRÓDEŁ INTERNETOWYCH

- Auken I., *This is what 2030 could look like if we win the war on climate change*, 31.10.2019, <https://www.weforum.org/agenda/2019/10/what-happens-if-we-beat-climate-change/>.
- Badurek, J., *Rozumna sieć*, „Computerworld”, 23.10.2006, <https://www.computer-world.pl/news/Rozumna-siec,319078.html>.
- Bakan Joel, Kalina Czop, Rafał Górski, *Nie powinniśmy wierzyć korporacjom*, Instytut Spraw Obywatelskich, 8.02.2022, <https://instytutprawobywatelskich.pl/nie-powinnismy-wierzyc-korporacjom/>.
- Basford Canales S., *Tech giants should face new watchdog, Australian Senate inquiry finds*, The Guardian, 30 November 2023, [www.theguardian.com/australia-news/2023/nov/30/tech-giants-new-watchdog-australian-senate-inquiry](http://www.theguardian.com/australia-news/2023/nov/30/tech-giants-new-watchdog-australian-senate-inquiry).
- Błochowiak M., *Zasadność ogłoszenia i utrzymywania tzw. pandemii koronawirusa*, wystąpienie w ramach III seminarium eksperckiego pt. *COVID-19 uzasadnieniem ogłoszenia Wielkiego Resetu*, [https://wr.ans.pw.edu.pl/?page\\_id=1821](https://wr.ans.pw.edu.pl/?page_id=1821).
- Bosak K. i S. Mentzen, *Rozmowa Bosak & Mentzen odc. 10 – Pierwsza obietnica wyborcza Konfederacji!*, kwiecień 2023, <https://youtu.be/NJaoMAEKcf8>.
- Buliński B., *Czy wszyscy będziemy jeździli chińskimi elektrykami?*, <https://e.autokult.pl/czy-wszystcy-bedziemy-jezdzic-chińskimi-elektrykami-sytuacja-branzy-automotive-na-linii-zachod-chiny,6934342991039424a>.
- China's Social Credit System (Chiński System Kredytu Społecznego), [www.socialcredit.reiviuinchina.com](http://www.socialcredit.reiviuinchina.com).
- Dalgleish A.: *mRNA Vaccines Must Be Banned Once and For All*, 1 October 2023, <https://dailysceptic.org/2023/10/01/mrna-vaccines-must-be-banned-once-and-for-all/>.
- Damer B., *The “Sac State 8008”: The First Microcomputer?*, January 2009, IEEE Annals of the History of Computing, IEEE (Institute of Electrical and Electronics Engineers), [https://www.researchgate.net/publication/303697288\\_The\\_Sac\\_State\\_8008\\_The\\_First\\_Microcomputer](https://www.researchgate.net/publication/303697288_The_Sac_State_8008_The_First_Microcomputer).
- Dowbor L., *Korporacje silniejsze od rządów*, Wywiad z L. Dowborem przeprowadzony przez J. Żakowskiego, Polityka, 12.06.2017, <https://www.polityka.pl/tygodnik-polityka/rynek/1708352,1,korporacje-silniejsze-od-rzadow>.
- Drożdżiak A., *Czy jesteś śledzony w Internecie? Zobacz, co Google wie o Tobie*, <https://www.spyshop.pl/blog/czy-jestes-sledzony-w-internecie-zobacz-co-google-wie-o-tobie/>.
- Europol, *European Union terrorism situation and trend report 2022*, 2022, [https://www.europol.europa.eu/cms/sites/default/files/documents/Tesat\\_Report\\_2022\\_0.pdf](https://www.europol.europa.eu/cms/sites/default/files/documents/Tesat_Report_2022_0.pdf).
- Friedman T., *Is globalization dead? Author and columnist Thomas Friedman in conversation at Davos 2022*, <https://www.weforum.org/agenda/2022/06/thomas-friedman-is-globalization-dead-davos-2022-agenda-dialogues/>.

- From Apollo to Fugaku*, <https://bigcompute.org/blog/from-apollo-to-fugaku/>.
- Gadowski W, GadowskiTV, <https://www.youtube.com/@WitoldGadowski>.
- Hundreds of people who identify as dogs bark at each other in Berlin train station*, „The Independent”, 22.09.2023, <https://www.youtube.com/watch?v=f8oGmAEVBMk>.
- Koneczny F., *Polska między Wschodem a Zachodem*, Wykład na Lubelskim Uniwersytecie, 1927, <https://www.printfriendly.com/p/g/zYMLsz>.
- Kuczyński, S., *Relacja z frontu. Jak Wygląda wojna dronów na Ukrainie? – st. szer. Sebastian Kuczyński i Piotr Zychowicz*, <https://www.google.com/arch?q=Relacja+z+frontu+na+Ukrainie%2C+st+szer.+Sebastian+Kuczy%C5%84ski&oq=Relacja+z+frontu+na+Ukrainie%2C+st+szer.+Sebastian+Kuczy%C5%84ski&aqs=chrome..69i57j0i54612.667j0j15&sourceid=chrome&ie=UTF-8#fpstate=ive&vld=ci-d:6a0c5826,vid:crPsVCzOcKY,st:0>.
- Lisicki P., *Nowa dynastia Sorosów. Ziemkiewicz: Wielkie korporacje wchłonęły buntowników*, <https://dorzeczy.pl/plus/polska-do-rzeczy/455766/lisicki-dynastia-sorosow-ziemkiewicz-korporacje-wchlonyly-buntownikow.html>.
- MacKenzie D., and Coghlan A., *Revealed – the capitalist network that runs the world*, NewScientism, 19 October 2011, <https://www.newscientist.com/article/mg21228354-500-revealed-the-capitalist-network-that-runs-the-world/>.
- Mapa interaktywna Doliny Krzemowej*, <https://www.siliconvalleymap.org>.
- Mearsheimer J.J., *Jest już za późno, by powstrzymać Chiny*. Z Johnem J. Mearsheimerem rozmawia Bartłomiej Radziejewski, Nowa Konfederacja.pl, <https://nowakonfederacja.pl/jest-juz-za-pozno-by-powstrzymac-chiny>.
- Micral-N, SMP80/08 (mikrokomputer japońskiej firmy Sord), <http://museum.ipsj.or.jp/en/computer/personal/0086.html>.
- Ministry of Foreign Affairs, *Prague 5G Security Conference (Konferencja na temat bezpieczeństwa 5G w Pradze)*, Praga, 2–3.05.2019, [https://www.mzv.cz/jnp/en/issues\\_and\\_press/archive/events\\_and\\_issues/x2019/x2019\\_04\\_24\\_prague\\_5g\\_security\\_conference.html](https://www.mzv.cz/jnp/en/issues_and_press/archive/events_and_issues/x2019/x2019_04_24_prague_5g_security_conference.html).
- Norwid C.K., *Zdradziecki Polonez*, [http://gory-poezja.pl/Zasoby\\_witryny/Wiersze/Zdradziecki\\_polonez/polonez.html](http://gory-poezja.pl/Zasoby_witryny/Wiersze/Zdradziecki_polonez/polonez.html).
- Noonan L. Palma S., Shubber K., *IMDB scandal: what does it mean for Goldman Sachs?*, „Financial Times”, 19 January 2020, <https://www.ft.com/content/3f161ed-a-3306-11ea-9703-eea0cae3f0de>.
- Nosarzewska E., *Antropogeniczne zmiany klimatu [megatrendy 2050]*, Polskie Towarzystwo Studiów nad Przyszłością, 29.06.2021, <https://ptsp.pl/antropogeniczne-zmiany-klimatu-megatrendy-2050>.
- Nowiński W., *Skopiowanie ludzkiej świadomości zmieni nasz gatunek* (project Neuralink), <https://www.youtube.com/watch?v=R-XpAJkfWj4>.
- Piekielnik T., *BRICS: Jak ONI Obalą Dominację Dolara i Europy?*, 2023, <https://www.youtube.com/watch?v=QKrwHzu156c>.
- Piekielnik T., *Banki Centralne MASOWO inwestują ZŁOTO – sprawdź DLACZEGO?*, 2023, <https://www.youtube.com/watch?v=2pjaPJHeTJ4>.
- Portal z memami, <https://memy.pl/>.
- Roco M.C., Bainbridge W.S., *Converging Technologies for Improving Human Performance: Integrating From the Nanoscale*, „Journal of Nanoparticle Research” (2002)4, ss. 281–295, <https://link.springer.com/article/10.1023/A:1021152023349>.
- Sadowski R.F., Kosieradzka-Federczyk A. (red.), *Krajowa Szkoła Administracji Publicznej*, Warszawa 2020, [https://ksap.gov.pl/ksap/sites/default/files/publikacje/paradoksy\\_ekologiczne\\_odpady\\_miara\\_sukcesu.pdf](https://ksap.gov.pl/ksap/sites/default/files/publikacje/paradoksy_ekologiczne_odpady_miara_sukcesu.pdf).

- Skrzypczak M., *Czy europejska autonomia rozbije się o Wall Street?*, Strategy&Future, 4/2021, <https://strategyandfuture.org/czy-europejska-autonomia-rozbije-sie-o-wall-street/>.
- Wielki Reset, WEF, <https://www.youtube.com/watch?v=8rAiTDQ-NVY>.
- Wielomski A., *Nadchodzi „homo schwabus”*, Nowoczesna Myśl Narodowa, <https://www.nowoczesnamysl.pl/2021/04/13/nadchodzi-homo-schwabus/>.
- Wołodźko K., *Miedzy utopią anarchokapitalizmu, a dystonią realnego liberalizmu*, 29.09.2016, <https://teologiapolityczna.pl/krzysztof-wołodzko-miedzy-utopia-anarchokapitalizmu-a-dystopia-realnego-liberalizmu-tpct-26->.
- World Obesity Atlas 2022* (Atlas otyłości na świecie), marzec 2022, [http://s3-eu-west-1.amazonaws.com/wof-files/World\\_Obesity\\_Atlas\\_2022.pdf](http://s3-eu-west-1.amazonaws.com/wof-files/World_Obesity_Atlas_2022.pdf).
- Wróblewski T., *Wolność w Remoncie*, Podcast Warsaw Enterprise Institute, 2023, <https://wei.org.pl/2023/aktualnosci/tomasz/jak-biznes-bogaci-sie-na-krytyce-samego-siebie-168/>.
- Wspólna Deklaracja USA i Polski na temat 5G*, 02.09.2019, <https://www.gov.pl/web/premier/wspolna-deklaracja-usa-i-polski-na-temat-5g>.
- Ziemkiewicz R., *O kryzysie zachodniej cywilizacji*, <https://youtu.be/mq8O1iyG8qk>.
- Ziętek-Wielomska M., *Państwo Narodowe a WHO*, <https://www.youtube.com/watch?v=P0xw0rrXg5k&t=54s>.
- Zychowicz P., Rak K., *Zelenski grozi Zachodowi! USA: walczyć z korupcją i oligarchią*, <https://www.youtube.com/watch?v=EQITJ73ZG00>.